
Kłobuck, 17.12.2024 r.  

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji 

Protokół nr 7/2024 

7 Posiedzenie w dniu 17 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 10:25, a zakończono o godz. 10:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 

2. Ewelina Kotkowska 

3. Andrzej Sękiewicz 

4. Anna Siedlaczek 

5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Powitał  wszystkich   

przybyłych  na  komisję. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk poruszył kwestię dotyczącą uzależnień behawioralnych 

pkt 6.8 – Gminnego Programu. Podkreślił, że szczególnie niepokojące jest uzależnienie od 

internetu - problem zauważalny w szkołach. Uważa, że w przedstawionych tabelach powinno 

być rozgraniczenie czasu spędzonego w Internecie tzn. na efektywne np. do pobierania 

materiałów dydaktycznych i na tzw. marnowanie czasu. 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
poinformował, że problematyka dotycząca uzależnienia od Internetu nie jest uregulowana. 

Kluczową rolę w tej sprawie powinni pełnić rodzice i nauczyciele.   

Radny M. Wojtysek zapytał przewodniczącego Komisji,  czy problem dotyczący uzależnienia 

od alkoholu czy narkotyków jest zauważalny w szkołach?  

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk nie zauważa takiego problemu w szkołach 

podstawowych. Problemem jest nadmierne używanie telefonów przez uczniów.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk przedstawił plan pracy Komisji na 2025 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 



BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

6. Sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono. 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Kasprzyk 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


